
Informaatioverkostojen kilta Athene ry, Y-tunnus: 1971299-9

Hallituksen kokous 28/2024

Aika: 25.10.2024, klo 12.15

Paikka: B119, Tietotekniikan talo, Konemiehentie 2

Paikalla:

Hallitus
Markus Laine

Kerttu Peura (puheenjohtaja)

Alli Kolho (sihteeri)

Aino Pelander

Erik Oksanen

Kalle Keinonen

Matvei Telov

Niklas Koskela (poistui kohdassa 14.1)

Sara Sofia Koivisto

Valentin Jutila

Vilppu Viinikainen

Muut läsnäolijat
Milja Parviainen (saapui kohdassa 3, poistui kohdassa 8.5)

RuusuNurmi (saapui kohdassa 3, poistui kohdassa 8.5)

1. Kokouksen avaus
Avattiin kokous ajassa 12.16.

2. Kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus
Kokouskutsu on lähetetty ajoissa ja paikalla on päätösvaltainenmäärä hallituksen jäseniä.

Todettiin kokous lailliseksi ja päätösvaltaiseksi.

3. Pöytäkirjantarkastajien valinta
Valittiin pöytäkirjantarkastajiksi Valentin jaMatvei.

Milja ja Ruusu saapuivat ajassa 12.17.

4. Kokouksen työjärjestyksen hyväksyminen
Hyväksyttiin esityslista kokouksen työjärjestykseksi.

5. Ilmoitusasiat
Erik ilmoitti, että kokousevääksi on valkosipulipatonkeja, 2-pack PepsiMaxia ja

viinirypäleitä.

Kerttu ilmoitti, että tänään kokousvieraina ovat vuosijuhlatoimikunnan edustus eli Ruusu

jaMilja.

Ruusu poistui ja palasi ajassa 12.18 [kävi hakemassa astioita kahvihuoneesta]



6. Kuulumiskierros
Käytiin läpi kuulumiset seuraavasti:

Sara Sofia: [Esittäytyi alkuun kuin vetäisi aasinsiltaa sitseillä] Oli eilen edustamassa

Fuksien juhlasitsit -jonossa, jossa riitti väkeä ja Athenen phuksejakin tusinan verran, mikä

on hienoa ja arvokasta. Kalenteri täyttyy hiljalleen kipparinvarteista.

Kalle: Oli eilen kirjamessuilla. Syysflunssa alkaa hiljalleen hellittää. Kävi syyslomalla

Jyväskylän suunnalla Pandan tehtaalla ja ampumaradalla, joka oli harmiksi kiinni.

Vilppu:Marathon vei äänen ja jännittää, miten jaksaa edustaa huomisilla vujuilla. Oli eilen

hyvällä exculla, mutta hämmentyi, kun selvisi, että siellä ollut oma vuosikurssilainen olikin

excunpitäjä eikä vain vierailija.

Matvei:Aamut käynnistävät “keuhkojen ulos yskimisellä”. Nautiskellut Harry Potterien

lukemisesta.

Erik:Marathonilta neljänteen päivään jatkaminen osoittautui virheeksi mukaan

tarttuneen flunssan takia. Tehnyt kiltahommia ja excuillut, menossa tänään lukionsa

alumnisitseille.

Niklas:Kiireinen. Jännittää viikonloppuista juhlavuositoimikunnanmökkireissua.

Milja:Kivaa olla hallituksen kokousvieraana nostalgisoimassamenneitä. Nautti

kirpsakasta syysaamusta kahvi kädessä ja koki olevansa kuin Pinterestin syksykuvissa.

Ruusu: Toivoi että olisi ottanut kasvomaskinmukaan, muttamuuten kuuluu hyvää, joskin

vujujen lähestyminen pitää kiireisenä.

Aino:Kävi teatterissa katsomassa Angels in America -näytelmän, joka oli saanut HS:ltä 5

tähteä ja sai Ainoltakin suositukset, vaikka oli pituutensa vuoksi fyysinen kokemus.

Suositteli myös Ateneumin uutta GothicModern -näyttelyä sanoin “paljon kuolemaa,

paljon luurankoja”.

Valentin:Kiireinen ja tuntee kuin olisi saanutMarathon-flunssan, vaikkei edes ollut siellä.

Ei anna tämän kuitenkaan estää grindaamista.

Alli:Komppaa kiireisyyttä, ei muista mitä kaikkea on tehnyt viime aikoina, koska on

juossut kaikkialle pää kolmantena jalkana. Toteaa, että kursseja on onneksi loppumassa

parin viikon päästä, jolloin kalenterissa jää tilaa esimerkiksi ajattelemiselle.

Kerttu: Kalenterissa tyhjältä näyttänyt viikonloppumuuttuikin telttailuksi. Hengaili eilen

AH23 kanssa ja voitti siellä Secret Hitler -lautapelin, mistä on ylpeä.

Käytiin läpi poissaolevien kuulumiset:

Markus: Jjoo tosiaan neljäs kuumepäivä lähti käyntiin, letsgou! Eiku oikeest aika ikävä
tunnelma, toivon että kohta helpottais. Eipä tässä paljoo muuta oo ehtiny ku sairastella, ehkä
hyvä et nyt on sit koko syksyn sairastelut sairastettu kerralla nii ei tartte jännittää et iskeekö
ennen infoähkyy tms.

7. Hyväksyttävät laskut

Kululaskut

Saaja Perustelu Summa Päätös



Katri Wenell
Bensa- ja parkkikulut Abitiimin Lahden
reissusta 9.10.2024 48,27 € Hyväksytty

Niklas Koskela Hallituksen kokouksen eväät 2.10. 10,18 € Hyväksytty

Allan Hemming Marathonsitsit ruuat ja juoma 17.-18.10. 124,67 € Hyväksytty

Erika Vihervuori
Otatarhan ajojen 2024 ajokkikrääsiä ja
materiaaleja 49,98 € Hyväksytty

Eetu Heiskanen
Marathon-kulut: VIP-tarvikkeet, sitsijuomat,
jätehuolto, biisit spotifyyn 845,58 € Hyväksytty

Markus Ihamuotila
Vuoijuhlatoimikunnan Virkistys aka
VujuHackathon sapuskat 157,16 € Hyväksytty

Kerttu Peura
Media ry vuosijuhlaedustus, kulukorvaus
75% 90 eurosta eli 67,5e 67,50 € Hyväksytty

Veeti Pellinen Phuksiryhmähengailun tarjoilut 21.10.2024 27,40 € Hyväksytty

Olli Ullgren

Vuorimieskillan vuosijuhlien 2024
edustuspaikka (95 € - 23,25 € omavastuu =
71,75 €) 71,75 €

Hyväksytty

Valentin Jutila Paperia ja liimaa olkkarille & fuksisitseille 7,00 € Hyväksytty

Valentin Jutila Eväät AH24 kokoukseen 18.9. 9,72 € Hyväksytty

Valentin Jutila
Ulkotuikkuja & sytkäri kv-opiskelijoiden
haalarijakotilaisuuteen 8,75 € Hyväksytty

Pinja Lamberg Phuksiryhmähengailun tarjoilut 24.10.2024 29,03 € Hyväksytty

Ostolaskut

Saaja Perustelu Summa Päätös

Fyysikkokilta ry SCI-KV Otatarhan ajokin kulutasaus 19,06 € Hyväksytty

Matrocks Oy Marathon-bussikuljetus 2 508,83 € Hyväksytty

S-Business Oy Namubufferi 712,70 € Hyväksytty

Teekkarispeksi ry Marathonin äänitekniikka 125,00 € Hyväksytty

Inkubio ry
Athene x Inkubio: Suurmestari ja SCI
International Practice Sitsit 255,70€ Hyväksytty

Mäkelänrinteen
Uintikeskus Oy Vuosijuhlaviikon vesiurheilutapahtuma 291,50€ Hyväksytty

Matvei Telov Pöhinäpartyn bändikeikka 350,00€ Hyväksytty



Stickit.fi / Qualproof Oy Athene-tarrat 150kpl 261,05€ Hyväksytty

Kangasmerkit.com Suomi
/ Muistiin Oy YTP-haalarimerkit 100kpl 137,13€ Hyväksytty

Kangasmerkit.com Suomi
/ Muistiin Oy Orientaatioviikon haalarimerkit 200kpl 199,88€ Hyväksytty

8. Talous- ja hallintoasiat
8.1. Uusien jäsenten hyväksyminen

Hyväksytään seuraavat henkilöt ulkojäseniksi:

8.2. Palautetta hallituksen postilaatikkoon
Käytiin läpi oletettavasti vitsillä laitettu palaute koskien alaikäisten

osallistumistaMarathonille ja todettiin, että vuonna 2005 syntyneet eivät ole

enää oikeasti 15-vuotiaita.

8.3. Touhutonnihakemukset
Ei uusia touhutonnihakemuksia.

8.4. Dekaanilounas 17.10.
Kerttu oli Markuksen tilalla dekaanilounaalla ja kertoi kuulumiset seuraavasti:

- Hallopedit saavat ensi vuodesta alkaen kokouspalkkiota

- Keskustelua yliopistonmaksamista palkkioista phuksikasvatukseen

osallistuville kiltatoimijoille

- SCI-ohjelmanjohtajien kanssa on käynnissä kehityskeskustelut, joihin

kysyttiin sisältöjä kiltojen puheenjohtajilta

- JOO-opintojärjestelmä lakkautetaan ja tilalle tulee koulujen väliset

RIPA-sopimukset. Tämä tarkoittaa, että infolla ja tepsyllä pitäisi

ilmeisesti olla tällöin omat sopimukset kaikkien niiden paikkojen kanssa,

joista opintoja halutaan

8.5. Infoähkyn budjetti
Ruusu jaMilja esittelivät vuosijuhlatoimikunnan kuulumiset Infoähkyn

järjestelyjen ja budjetin tilanteesta. Päätettiin tarjota vuosijuhlatoimikunnalle

alennettu lipunhinta (-75% kokonaishinnasta) palkkiona juhlien järjestelyyn

liittyvästä työstä.

Milja ja Ruusu poistuivat 13.01

8.6. Yleinen taloudellinen tilanne
Keskusteltiin killan tämänhetkisestä taloustilanteesta ja siitä, miten viestiä

Kyllönen Veeti Joonatan

Kaminski Ilija



rahankäytöstä killan toimihenkilöille.

8.7. Kiltavaalit ja vaalikahvila
Kerttumuistutti hallitusta vaalikahvien ja kiltavaalien lähestymisestä.

8.8. Muut esille tulevat asiat
Erik muistutti unohtuneista kululaskuista sekä viitenumeron laittamisesta

maksuihin.

Kerttu ilmoitti, että vuosijuhlakunniamerkkitekstikirjoitteluvastuut onmelkein

jaettu.

Siirryttiin kokoustauolle ajassa 13.08

Palattiin tauolta ajassa 13.13

9. Viestintä
9.1. Ajankohtaiset asiat

Viestintä ja someasiat rullaavat. Niklas välittää pohdintansa viikkotiedotteen

merkityksellisyydestä eteenpäin tulevan seuraajansa pohdittavaksi.

10. Opintoasiat
10.1. EIT ja edunvalvonta

Alli oli käynyt keskustelemassa ICT Innovation-ohjelman edunvalvontaan

liittyvistä asioista Aallon EIT-koordinaattori Minna Parviaisen kanssa ja kertoi

kuulumiset seuraavasti:

- ICT Innovation -maisteriohjelmaa koskevat Aallon sisäiset päätökset

tehdään tietotekniikanmaisterineuvostossa sekä Perustieteiden

akateemisten asioiden komiteassa, eli kyseistä ohjelmaa näissä

edunvalvovat sekä Athene että Tietokilta

- Haasteena nousi esiin 2. vuoden EIT-opiskelijoilla diplomityöpaikkojen

löytäminen, johon Alli lupasi selvittävänsä killanmahdollisuuksia tukea

tätä esim. yrityskontaktien kautta

10.2. Informaatioverkostojen koulutusneuvosto 22.10.
Alli välitti kokouksen kuulumiset seuraavasti:

- Käytiin läpi infonmaisteriohjelman kurssipalautteiden keskiarvot, jotka

ovat olleet suurimmilta osin hyviä tai jopa erinomaisia

10.3. Muut esille tulevat asiat
Infonmaisteri-infosta on tiedotettu ja porukkaa onmyös ilmonnut sinne.

11. Yrityssuhteet
11.1. Ajankohtaiset asiat

Ollut paljon excuja ja kaikkea kivaa vielä tulossa loppuvuodelle.



12. Yhteisö
12.1. Tulevat vuosijuhlaedustukset

Päätettiin sopiaWähäjoulun edustuspaikoista kokouksen ulkopuolella

kiinnostuneiden kesken.

12.2. Muut esille tulevat asiat
Ulkosuhdetiimi järjestää Athenelle omaa lippukiintiötä Sikajuhliin. Man@ger jää

tänä vuonna tästä pois.

13. Tapahtumat
13.1. HöpöHöpöt

Lähestyvät ensi viikolla; hallitus pääsee tanssimaan.

13.2. Päivitys haalarisitseiltä
Matvei antoi tilannepäivityksen haalarisitsien jatkoilla tapahtuneesta

poikkeustilanteesta, johon ei tarvita enää lisätoimia.

13.3. Muut esille tulevat asiat
Ei muita esille tulevia asioita.

14. Phuksi- ja ISOasiat
14.1. Päivitys kipparipariasiasta

Keskusteltiin killan sääntömuutokseen liittyvästä haasteesta: vaalikokous ei voi

nimittää 12-henkilöistä hallitusta vuodelle 2025, koska sääntömuutos on ensin

hyväksyttävä Patentti- ja rekisterihallituksessa ennen sen voimaan astumista.

Pohdittiin mahdollisia ratkaisuja ongelmaan ja sitä, miten ne vaikuttaisivat

tulevan hallituksen toimintaan sekä phuksikapteenihakijoihin. Todettiin, että on

killan ja sen toimijoiden kokonaisedun kannalta parempi, jos phuksikapteeneja

valitaan kaksi jo ensi vuodelle, eikä vasta vuodelle 2026.

Päätettiin ensisijaisesti lähestyä asiaa niin, että vaalikokouksessa valittaisiin

aiempien vuosien tapaan 11-henkilöinen hallitus, ja että sen ulkopuolelle

tilapäisesti jätettävään rooliin valittu henkilö nimitetään osaksi hallitusta

seuraavassa killan kokouksessa, jossa sääntömuutos on astunut voimaan.

Selvitetään tarkempia toimintamalleja vielä AYY:n järjestöpuolta konsultoiden.

Niklas poistui ajassa 14.04

14.2. Unskin pitkä
Tapahtuu ensi tiistaina. Haalarimerkin hankintaan saatiin tukeaMerkkimafialta.

14.3. Muut esille tulevat asiat
Kipparinvartit ovat alkaneet.

15. MKV-asiat



15.1. Ajankohtaiset asiat
Unski lähestyy ja sitä ennen luvassa on vielä sunnuntaina International Cooking

Night, jonne voi vielä ilmoittautuamukaan.

16. Muu toiminta
16.1. Sakkojen päivitys

Siirrettiin sakkojen tilannetarkastus seuraavaan kokoukseen.

16.2. Pöytäkirjojen tarkastukset
Rullaavat.

17. Muut esille tulevat asiat
Ei muita esille tulevia asioita.

18. Seuraava kokous
Seuraava kokous pidetään 1.11. kello 12.15. Eväsvuorossa Kalle.

19. Kokouksen päättäminen
Päätettiin kokous ajassa 14.07.

Pöytäkirjantarkastajat:

________________________________________ ________________________________________

Valentin Jutila Matvei Telov

Puheenjohtaja ja sihteeri:

________________________________________ ________________________________________

Kerttu Peura Alli Kolho


